
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. februar 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål Y
Vil skatteministeren fortsat gennemføre afgiften på husstandsomdelte rekla-
mer, på trods af at EU Kommissionen endnu ikke har færdiggjort sine overve-
jelser af, om afgiften er i overensstemmelse med statsstøttereglerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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